



可立中學(嗇色園主辦)
Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)

九龍新蒲崗爵祿街15號15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon

電話/Tel : (852) 2322 2229 傳真/Fax : (852) 2320 2414

網址/Website : <http://www.holap.edu.hk>



二零二一至二零二二年度
聯課活動通告第八十六號

敬啟者：

貴子弟將參與以下活動，詳情如下：

活動名稱：	公民與社會發展科、生活與社會科及香港紅十字會 YU79 團教學活動： 香港紅十字會「戰區」90 生命教育體驗
日期：	2022 年 7 月 21 日 (星期四) 上午時段 - F. 4C 2022 年 7 月 21 日 (星期四) 下午時段 - F. 4D 2022 年 7 月 22 日 (星期五) 上午時段 - F. 4A 2022 年 7 月 22 日 (星期五) 下午時段 - F. 4B 2022 年 7 月 26 日 (星期二) 上午時段- 各級參加同學
活動時間：	上午時段 - 上午 9 時 45 分 至 下午 12 時 45 分 下午時段 - 下午 2 時 15 分 至 下午 5 時 15 分
地點：	西九龍海庭道 19 號香港紅十字會總部 7 樓
集合地點及時間：	上午時段：西九龍海庭道 19 號香港紅十字會總部地下 / 上午 9 時 30 分 下午時段：西九龍海庭道 19 號香港紅十字會總部地下 / 下午 2 時 00 分
服飾要求：	整齊體育服
費用：	全免
負責老師：	王嘉雯老師及董志豪老師
備註 (如有)：	參與同學必須曾經接種最少兩針新冠疫苗，並交回接種紀錄或為已接種一針新冠疫苗其後確診，並在康復後未滿 6 個月的康復者。 活動詳情及交通資訊，請瀏覽： https://hec.redcross.org.hk/tc/Contents-contactUs



請簽署回條並著 貴子弟呈交負責老師。如有任何疑問，歡迎致電本校與負責老師聯絡。

此致
貴家長／監護人

嗇色園主辦可立中學校長


(彭惠蘭校長) 謹啟

二零二二年六月二十日



二零二一至二零二二年度

聯課活動通告第八十六號

【回條】

敬覆者：

本人已知悉 2022 年 7 月 21 或 22 或 26 日舉行 公民與社會發展科、生活與社會科及香港紅十字會 YU79 團教學活動：香港紅十字會「戰區」90 生命教育體驗活動。

本人 同意 不同意 小兒/小女參加是項活動。

* 請在適當方格內加 “✓” 號

此覆

嗇色園主辦可立中學校長

學生姓名：_____ 班別：_____ 班號：_____

家長姓名：_____ 簽署：_____

家長聯絡電話：_____



可立中學(嗇色園主辦)
Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)

九龍新蒲崗爵祿街15號15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon
電話/Tel : (852) 2322 2229 傳真/Fax : (852) 2320 2414
網址/Website : <http://www.holap.edu.hk>



C.C.A. Circular No.86 (2021/2022)

Date: 20th June 2022

Dear Parents / Guardians,

You child is nominated for an activity, the detail of the event is listed below:

Title of the activity:	Exploration Activities of Citizenship and Social Development, Life and Society and Hong Kong Red Cross YU79: Warzone 90
Date:	21/7/2022 (Thursday) - Morning session: F. 4C 21/7/2022 (Thursday) – Afternoon session: F. 4D 22/7/2022 (Friday) - Morning session: F. 4A 22/7/2022 (Friday) – Afternoon session: F. 4B 26/7/2022 (Tuesday) – Morning session: F. 1- F. 5 participants
Time:	Morning session: 9:45am – 12:45pm Afternoon session: 2:15pm – 5:15pm
Venue:	Hong Kong Red Cross Headquarters: 7/F, 19 Hoi Ting Road, West Kowloon, Hong Kong
Gathering point and time:	Morning session: G/F, 19 Hoi Ting Road, West Kowloon, Hong Kong / 9:30 am Afternoon session: G/F, 19 Hoi Ting Road, West Kowloon, Hong Kong / 2:00 pm
Required dress code:	School PE Uniform
Fee:	Free of charge
Teacher-in-charge:	Ms. Wong Ka Man and Mr. Tung Chi Ho
Note (if any):	Participating students must have received at least two doses of the COVID-19 vaccine and submitted a copy of the vaccination record to their class teachers or recovered persons who are within 6 months from recovery and had received 1 st dose. Please refer to the Warzone 90 website: https://hec.redcross.org.hk/en/Contents-contactUs for details of the learning activity and transport information.



Please acknowledge and fill out the reply slip attached. Should you have any enquiries regarding the activity, please do not hesitate to contact the Teacher-in-charge. Thank you very much for your kind attention.

Yours faithfully,

Ms. Pang Wai-lan
Principal



C.C.A. Circular No.86 (2021/2022)

Reply Slip

Date: _____

Dear Principal,

I fully understand the circular and the content of which is noted.

My child ***will attend / will not attend** the captioned activity.

** Please delete as appropriate*

Parent's name: _____

Parent's signature: _____

Contact Number: _____

Student's name: _____

Student's class & class no.: _____ ()